

ANNOUNCEMENT

The *Canadian Journal of Counselling* intends to publish in July of 1992 a theme issue on the career development of youth. Dr. Bryan Heibert, President of the Canadian Guidance and Counselling Foundation and Chair of the Counselling Psychology Program at the University of Calgary will be the Guest Editor for this special issue. Manuscripts are requested which focus on 1) factors influencing youth career development such as changing labour market trends, globalization of the world economy, changing technology, economic restraint, and occupational mobility; 2) the concomitant impact that such factors have on the practices of counsellors; 3) field tests of innovative youth career counselling programs; 4) the results of needs analyses pertaining to youth in general or to special needs youth populations; 5) expositions on the nature of more effective career counselling programs for youth; 6) factors which need to be addressed in order to prepare youth to integrate into the labour force; 7) reviews of the "state of the art" pertaining to career counselling either for youth in general, or for some particular segment of the youth population; and 8) research reports on factors influencing the professional training of youth career counsellors. Empirical, theoretical and review manuscripts are welcome. Manuscripts must be submitted by January 31, 1992 to Dr. Bryan Hiebert, Guest Editor, *Canadian Journal of Counseling*, Box 3010, University of Victoria, Victoria, British Columbia, V8W 3N4, Canada. All manuscripts should conform with the Journal's *Guidelines for Authors*, which can be obtained from the above address or any issue of the Journal.

ANNONCE

La *Revue canadienne de counseling* a l'intention de publier en juillet 1992 une édition spéciale sur le thème du développement à la carrière chez les jeunes. Dr. Bryan Heibert, Président de la Canadian Guidance and Counselling Foundation et Président du programme de psychologie du counseling à l'Université de Calgary sera le rédacteur invité pour la production de cette édition spéciale. Nous vous invitons à nous présenter des manuscrits touchant 1) les facteurs influençant le développement à la carrière chez les jeunes tels que les différentes orientations du marché du travail, la globalisation de l'économie mondiale, la nouvelle technologie, les restraints économiques et la mobilité occupationnelle; 2) l'impact concomitant de ces facteurs sur l'aspect pratique du counseling; 3) les tests appliqués sur les programmes innovateurs de counseling de carrière chez les jeunes; 4) les résultats des analyses de besoins touchant les jeunes en général ou bien les besoins spéciaux de populations cibles; 5) présentations d'éléments qui rendent certains programmes d'éducation aux choix de carrière plus efficace; 6) facteurs qui se doivent d'être adressés dans le but de préparer les jeunes au milieu du travail; 7) revues des dernières innovations touchant l'éducation aux choix de carrière pour les jeunes en général ou pour des groupes en particulier; et 8) comptes rendus des recherches sur les facteurs influençant l'entraînement professionnel des conseillers d'orientation pour les jeunes. Nous souhaitons recevoir des manuscrits sur des recherches empiriques, théoriques, ou encore des revues de manuscrits. Les manuscrits doivent être soumis, avant soumis, avant le 31 janvier, 1992, à Dr. Bryan Hiebert, Guest editor, *Canadian Journal of Counselling*, Box 3010, University of Victoria, Victoria, British Columbia, V8W 3N4, Canada. Tous les manuscrits doivent se conformer aux normes pour les auteurs de la Revue Canadienne de counseling que vous pouvez obtenir à l'adresse ci-haut mentionnée ou encore en vous référant à une publication de la *Revue canadienne de counseling*.